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Abstract (en)
An apparatus for analytically determining organic substances which are present in concentrations up to the ppm and ppt range by mass analysis,
in which the substances are to be transferred from a stock container to a mass analyzer, the stock container can be connected directly to the mass
analyzer via a metering apparatus and the mass analyzer is a quadrupole mass spectrometer having a channeltron electron multiplier and a mass
correction diaphragm. The object of the invention is to design the above apparatus in such a way that substances which are present in the ppm to
ppt range can be detected directly by mass analysis. The solution provided by the invention is characterised in that the passage opening of the mass
correction diaphragm can be designed to be variably adjustable.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Einrichtung zur analytischen Bestimmung von oraganischen Stoffen, die in Konzentrationen bis in den ppm- und
ppt-Bereich vorliegen, mittels Massenanalyse, wobei die Stoffe aus einem Vorratsbehälter in einen Massenanalysator zu überführen sind,
der Vorratsbehälter über eine Dosiereinrichtung direkt mit dem Massenanalysator verbindbar und der Massenanalysator ein Quadrupol-
Massenspektrometer mit einem Channeltron-electro-multiplier und Massenkorrekturblende ist. Die der Erfindung zugrundeliegende Aufgabe besteht
darin, die e. g. Einrichtung derart auszugestalten, daß auch Stoffe, die im ppm- bis ppt-Bereich vorliegen, direkt massenanalytisch nachgewiesen
werden können. Die Lösung der Erfindung ist dadurch gekennzeichent, daß die Durchtrittsöffnung der Massenkorrekturblende variabel einstellbar
ausgebildet ist.
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